

TABLE OF CONTENTS

目 录

Gaussian Mixture Model Training Method Based on Particle Swarm Optimizer for Speaker Recognition
(说话人识别中基于粒子群优化的 GMM 训练方法)

L. P. XUE, Y. L. YAO, Z. Q. WANG, H. ZHOU.....1

Building an Information Retrieval System: Global Indexing or Local Indexing?
(构建信息检索系统: 全局索引还是局部索引?)

H. T. WANG, Y. Q. ZHAO, J. X. HAN, P. YUE.....6

Performance Analysis of Large Scale Parallel Matrix Multiplication
(大型矩阵相乘并行计算的特性分析)

Z. SHANG, S. CHEN.....15

Survey of Current Progress of Cloud Computing and Its Interoperability
(云计算互操作发展现状综述)

M. GAO.....20

A Rapid Algorithm for Defect Detection of Solar Cell Edges
(一种快速太阳能电池边缘缺陷检测算法)

J. DING.....26

Design on Security Structure of Operation Dispatching System Information Sharing Platform of High Speed Railway
(高速铁路运调系统信息共享平台安全架构设计)

L. YANG.....31

Target Tracking and Alarm Monitoring Research Based on Wireless Sensor Network
(基于无线传感器网络(WSN)的目标跟踪和报警监控系统的研究)

C. H. YANG, G. F. WAN.....35